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Verslag ALV Groei & Bloei Ommen d.d. 22 maart 2023 

 
1. Opening 
De voorzitter, Caroline Dekker, opent de vergadering en heet allen van harte welkom. Er zijn geen 
aanvullingen op de agenda, waarop deze wordt vastgesteld. Naast het bestuur zijn er 30 leden aanwezig. 
 
2. Verslagen d.d. 30 maart en 21 september 2022 
Vanuit de vergadering zijn er geen vragen of aanvullingen. De verslagen worden onder dankzegging 
vastgesteld. 
 
3. Jaarverslag 2022 
De secretaris, Yvonne Seuntjens, blikt aan de hand van een foto-impressie terug op de activiteiten die in 2022 
zijn georganiseerd. 
 
4. Financieel verslag over 2022 en begroting 2023 
De penningmeester, Tineke Attema, geeft een korte toelichting aan de hand van een powerpointpresentatie. 
Belangrijkste punten uit het financieel verslag: 
- de bijdrage vanuit Groei & Bloei landelijk is minder door de terugloop in het aantal leden. 
- de lezingen laten een negatief saldo zien. Hier moet wat geld bij maar daar is ook voor gereserveerd vanuit 

de ledengelden.  
- het bloemschikken loopt heel goed; het resultaat is € 600 positief. Voor 2023 wordt rekening gehouden 

met meer kosten voor het bloemschikken omdat alles duurder is geworden. 
- de plantenverkoop op de plantenruilbeurzen heeft € 422 opgebracht. 
- Van de reserve die is overgehouden in de coronajaren (€ 2.000), is een deel gebruikt voor de 

vrijwilligersavond en de gratis Gardenista kaartenactie. De reserve bedraagt nu € 1.500.  
- het resultaat over 2022 is € 276 positief en is toegevoegd aan het vermogen. 

 
Dhr. Meulenaar merkt op dat het vermogen iets hoger is dan de som van het resultaat over 2022 en het 
vermogen per 31 december 2021. De penningmeester legt uit dat in 2022 aan het vermogen is toegevoegd de 
waarde van wat kleine inventaris en nog wat andere kleine dingen. Er zijn verder geen vragen of opmerkingen 
vanuit de vergadering, waarmee de begroting is goedgekeurd. De voorzitter dankt Tineke voor de toelichting. 
 
5. Verslag kascommissie 2022 
Adri Bertling en Herma Colijn hebben de boeken en jaarcijfers over 2022 gecontroleerd bij de penningmeester 
thuis. Ze hebben volledige inzage gekregen in de financiën en hebben geen onrechtmatigheden ontdekt. De 
kascommissie spreekt haar waardering uit voor het werk dat de penningmeester heeft verzet en vraagt de 
leden de penningmeester decharge te verleden.  
De voorzitter dankt de kascommissie voor hun werkzaamheden. 
 
6. Voorstel tot decharge penningmeester 
De penningmeester wordt onder dankzegging decharge verleend voor het gevoerde financiële beleid. 
 
7. Benoeming leden kascommissie 
Adri Bertling is aftredend; Herma Colijn blijft nog 1 jaar lid van de kascommissie. Vanuit de vergadering meldt 
Henk Meulenaar zich aan als nieuw lid van de kascommissie. De benoeming van Herma en Henk wordt 
bekrachtigd in de vergadering. 
 
8. Vacatures binnen het bestuur 
Met het afscheid van de voorzitter en secretaris, zijn er 2 vacatures in het bestuur en is er een vacature voor 
een websitebeheerder. Het bestuur heeft hiervoor enkele malen een oproep gedaan, maar geen reacties 
ontvangen. ‘Zegt het voort en ben je geïnteresseerd, laat het weten’, aldus de voorzitter. 
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In aanvulling hierop geeft de penningmeester aan dat het bestuur, gezien de vacatures die er zijn, ook op zoek 
is naar iemand die bekend is met excel of dit wil leren en wil helpen bij het verwerken van de aanmeldingen 
die voor diverse activiteiten binnenkomen in een excel-overzicht. 
 
9. Landelijke ontwikkelingen 
Tussen het landelijk bestuur en de ledenraad (bestaande uit vertegenwoordigers vanuit de rayons) heeft het 
wat gerommeld. Aanleiding was een geschil rond Gardenista, waarbij uiteindelijk besloten is Gardenista dit 
jaar niet door te laten gaan. Enkele bestuursleden, waaronder de voorzitter, zijn vertrokken.  
Vandaag is bekend gemaakt dat Leen Verbeek, momenteel commissaris van de koning voor de provincie 
Flevoland, per 1 april de nieuwe voorzitter wordt van Groei & Bloei. Adri Out is benoemd als penningmeester. 
In het verlengde van de perikelen binnen G&B landelijk is gebleken dat het rayon waar onze afdeling deel van 
uitmaakt (Oost-Nederland), niet optimaal functioneert. Dit zal geëvalueerd worden. Machteld Oudshoorn 
voegt hieraan toe dat het ook voor het rayon moeilijk blijkt om mensen te vinden; er staat nog een vacature 
open. 
 
10. Rondvraag 
Betsie Grondman: 
- Gardenista gaat dit jaar niet door, maar er wordt wel een leuk G&B plantenfestijn georganiseerd in 

Appeltern op 24 en 25 juni. Zaterdag is er een teamchallenge en zondag een bloemschikwedstijd met de 
Gardenista-winnaars van verleden jaar. Degenen die hieraan willen meewerken als vrijwilliger of 
teamgenoot, kunnen zich opgeven bij Betsie. 

- Maandag 3 april verzorgt Hanneke Frankema een bloemschikdemonstratie bij G&B Zwolle. 
 

11. Afscheid voorzitter Caroline Dekker en secretaris Yvonne Seuntjens 
Vanavond nemen Yvonne, na 5 jaar, en Caroline, na 8 jaar, afscheid als bestuurslid van G&B Ommen e.o. 
Reden voor het stoppen als bestuurslid is voor beide meer tijd maken voor andere dingen. 
 
Caroline geeft aan dat binnen het bestuur uitvoerig is gesproken over de situatie na het vertrek van haarzelf 
en Yvonne, zonder opvolging, waarbij de vraag was kan je wel met z’n drieën verder en wat zijn andere opties 
als er geen bestuursleden bijkomen. Die opties zijn samenwerken met andere afdelingen of opheffing. De 
zittende bestuursleden hebben besloten de uitdaging aan te gaan en door te gaan met z’n drieën.  Zij hebben 
er alle vertrouwen in ‘en ik ook’, aldus Caroline. Wel zullen er soms wellicht concessies moeten worden 
gedaan en scherpere prioriteiten moeten worden gesteld. Ondersteuning door leden op kleinere taken is heel 
erg gewenst. 
 
Caroline spreekt haar waardering uit voor de samenwerking met de verschillende bestuursleden in de 
afgelopen 8 jaar en in het bijzonder die met de huidige bestuursleden, waarbij ze stilstaat bij de specifieke 
kwaliteiten van de huidige bestuursleden. Ook spreekt ze haar waardering uit voor de samenwerking met alle 
vrijwilligers, ‘want alleen door ons aller inzet hebben we nog altijd een gezellige en actieve afdeling’.  
 
Dit jaar bestaat onze afdeling 20 jaar en is altijd een relatief kleine afdeling geweest. ‘Die  
kleinschaligheid is onze kracht, korte lijntjes, snel dingen oppakken, maar dat maakt ons natuurlijk ook altijd 
wat kwetsbaar. Ons 25-jarig bestaan wordt in ieder geval een feestje, zo heb ik begrepen van het bestuur. De 
blik is en blijft gericht op een bloeiende toekomst van onze afdeling Groei & Bloei Ommen, top!’, aldus 
Caroline. 
 
Vervolgens draagt Caroline, omdat er geen opvolger is, de ooit door Adriaan Grootenhuis in elkaar 
geknutselde voorzittershamer over aan de 3 zittende bestuursleden.  
 
Na een kort afscheidswoord van Yvonne, overhandigt Tineke met mooie dankwoorden een fotoboek en 
wijnpakket aan Caroline en Yvonne. 
 
11. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de scheidend voorzitter de vergadering met dank aan eenieder. 


